

Sektionsmöte 2015-10-06, 17:15

1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande
Matilda Carlson förklarar mötet öppnat klockan 17:33
- 1.2. Val av mötesordförande
Matilda Carlson valdes till mötesordförande

Felix Noren kommer in i salen.
- 1.3. Val av mötessekreterare
Emma Klint valdes till mötessekreterare
- 1.4. Val av två justerare tillika rösträknare
Anton Martinsson och Iryna Kulatska valdes till justerare tillika rösträknare
- 1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande
Kallelsen gick ut den 14 september, i enlighet med stadgan
SM beslutar
att anse mötet behörigt utlyst
- 1.6. Fastställande av föredragningslista
Olivia Bengtsson yrkar på att lägga till diskussionspunkten 8.1 *Funktionärspost för spÅre*
Marcus Groth yrkar på att lägga till diskussionspunkten 8.2 *Att i Kommunikatörens uppdrag ska det ingå att ha hand om sektionens officiella youtube-kanal.*
Mötessekreterare yrkar på att lägga till diskussionspunkten 8.2 *Youtube-kanal* vilket Marcus jämkar sig med.

SM beslutar
att lägga till punkt 8.1 Funktionärspost för spÅre
att lägga till punkt 8.2 Youtube-kanal
att fastställa föredragningslistan
- 1.7. Adjungeringar

SM beslutar
att adjungera Petter Tasola med närvarorätt.

att adjungera Tove Johansson och Gustav Nordqvist, representanter från THS samt Olof Lindman med närvaro- och yttranderätt.

1.8. Entlediganden
Inga.

1.9. Anmälningssärenden
Inga.

2. **Rapporter**

2.1. Sektionsstyrelsen

Viktor Ceder, Ledamot för Studiesociala frågor, berättar att styrelsen har fokuserat på att starta upp verksamheten för året. Hittills har styrelsen haft tre styrelsemöten, ett funktionärsråd samt förberett inför SM1.

2.2. Näringslivsgruppen

Christian Abdelmassih, Näringslivsansvarig, berättar att Näringslivsgruppen nästan är klara med sin rekrytering av nya medlemmar samt att de har hjälpt Branschdagen med spons.

2.3. Studienämnden

Maria Bahrami, Studienämndens ordförande, säger att Studienämnden nu letar efter KASar. De behöver ytterligare två personer från årskurs 2 och en person från årskurs 3. Hittills har Studienämnden utvärderat deras medverkan under mottagningen och deltagit i flera råd och möten. Felix Noren, Programansvarig student, berättar att det under kvällen eller morgondagen kommer att dyka upp ett inlägg på sektionens hemsida med information om det nya masterprogrammet.

2.4. Klubbmästeriet

Marcus Hogler och Gustav Mattsson, klubbmästare respektive vice klubbmästare, rapporterar att MKM hittills har arrangerat tre pubar under hösten. De har även haft event under mottagningen, interna event och har precis tagit in nya medlemmar.

2.5. Kommunikationsnämnden

Sanna Nordahl, Ledamot för Näringsliv och Kommunikation, berättar att hon tillsammans med förra årets Kommunikatör, Linnea Holm, har hoppat in under tiden ingen kommunikatör funnits. De har bland annat kontrollerat logotyper och uppdaterat den grafiska profilen efter beslut på tidigare SM.

- 2.6. Övriga nämnder och grupper inom sektionen
Felix Noren, Spexmästare, rapporterar att Spexmästeriet har haft Confession Booth och att de nu ska se över materialet och klippa ihop till en film.
Marcus Groth, Qulturnämndsordförande, rapporterar att de hade en Super Smash Bros turnering under förra veckan vilket var en succé!
Olivia Bengtsson, Projektledare för Branschdagen, berättar att Branschdagsgruppen arbetar för fullt och att det är mindre än en månad kvar till Branschdagen. De har startat upp samarbeten med Fotogruppen, MKM och NLG.
Jonathan Söderin, Öfverphös, berättar att ÖPH är väldigt nöjda med mottagningen och påminner om de utvärderingar som har skickats till både phöseriet och ettan.
Andreas Bergsten, Fotogrupsansvarig, berättar att Fotogruppen kommer ha workshop nu på söndag samt att de kommer gå på fotopromenad innan tentaperioden.
Maria Bahrami, Sektionslokalsansvarig, rapporterar att METAdorena har tagit in nya medlemmar varav ett par medianer. De har även haft teambuildings och ordnat med nötförbudet.
Axel Hultman, Medielabbets ordförande, berättar att Medielabbet är igång och att de har haft uppstartsmöte.
Erik Forsberg, Idrottsnämndens ordförande, berättar att de har dragit igång med verksamheten. De spelar innebandy varje onsdag och om en är intresserad av att vara med så finns det facebook-event med mer information.
- 2.7. Övriga rapporter
Maria Bahrami rapporterar från THS valnämnd. Det har nyligen varit val till Kårfullmäktige där ingen från Media ställde upp. Därför har sektionen fortfarande två ordinarie och tre suppleant-posten vakanta.

3. Information

- 3.1. Information från THS-representanter
Tove Johansson, Studiesocialt och internationellt ansvarig och Gustav Nordqvist, evenemangschef från THS presenterar sig och förklarar att de är Medietekniks kontaktpersoner i Kårledningen. De informerar om hemsidan CampusCompetence där det går att hitta alla poster som är tillgängliga att söka inom THS. De berättar även att Sångartävlan kommer att hållas den 5:e december.
- 3.2. Information från Data
Mötesordförande förklarar att ingen representant från Datasektionen kunde närvara under mötet. Hon förklarar vidare att de samarbeten som Data och Media främst arbetar med nu är planering av den dag där årets KTH-alumi,

som kommer från CSC-skolan, ska få sitt pris samt det nya samboendeavtalet.

3.3. SM-Guld

Mötesordförande berättar att SM-guld är ett hemligt och fint pris som de sektionens medlemmar som närvarar på samtliga fyra SM blir tilldelade under SM#4.

3.4. Mediemaskoten

Mötesordförande berättar att det under SM#0 togs beslut om en sektionensmaskot och visar upp vår Anna Untz-docka.

3.5. Enkät inför kommande SM

Mötesordförande berättar att styrelsen har satt ihop en enkät för att se vad sektionens medlemmar har för åsikter kring dagar för kommande SM. Den kommer att läggas upp på hemsidan under matpausen.

3.6. Genomgång av Verksamhetsplanen 15/16*

Mötesordförande förklarar att verksamhetsplanen sätter målen för vad sektionen ska arbeta med under året och går sedan igenom hela årets verksamhetsplan. Hon förklarar att många av de punkter som ännu ej är påbörjade kan påbörjas först ett visst datum.

4. Bordlagda ärenden

4.1. Fyllnadsval av Kommunikatör

Christian Abdelmassih yrkar på att öppna upp för fri nominering.
Petra Olsson kandiderar.

Petra presenterar sig och berättar att hon läser andra året på Medieteknik. Hon söker posten för att den låter intressant, hon har pratat om den med folk och känner att det finns saker som hon vill göra. Hon vill förmedla att det är en viktig post och definiera vad KN gör och förmedla det till resten av sektionen. Christian Abdelmassih frågar vad Petra vill göra konkret under året. Petra svarar att hon vill sprida information om KN och vad KN kan göra. Hon hade själv svårt att förstå det när hon började och vill därför arbeta med att förtydliga vad KN är för medlemmar och sektionen. Axel Hultman frågar vad Petra anser att KN är. Petra svarar att hon anser att det är ett tillfälle att få lära sig om marknadsföring och PR samt att hon vill fortsätta med att hjälpa andra nämnder att nå ut till fler människor. Olivia Bengtsson frågar hur Petra ser på samarbete med Branschdagen. Petra svarar att hon är positiv till att samarbeta med Branschdagen och att hon ser det som en möjlighet för de båda grupperna att lära av och hjälpa varandra. Viktor Ceder frågar Petra varför hon inte sökte under ordinarie val till posten. Petra svarar att hon redan

då ville engagera sig i sektionen men att hon inte var säker på vad. Eftersom att posten inte blev tillsatt under SM4 så började hon läsa på mer efteråt och bestämde sig snabbt efter ordinarie val att söka posten vid nästa tillfälle.

Petra och Adam Nyberg lämnar salen

SM beslutar

att välja Petra Olsson till Kommunikatör

Petra och Adam kommer tillbaka

4.2. Beslut om ansvarsfrihet för Styrelsen verksamhetsår 13/14*

Olof Lindman, som reviderade verksamhetsåret 13/14, ger SM en uppdatering om vad som hänt sedan förra SM. De har fått in attesträtter, vilket är bevis på att en viss person får utföra transaktioner samt fått in verifikat för alla tidigare saknade transaktioner förutom en som är kopplad till mottagningen. Fredrik Spansk frågar hur stor summa det gäller i utlägg som saknas. Olof svarar att det är flera utlägg i samma transaktion men att det totalt handlar om 4508 kronor. Maria Bahrami frågar om det är pengar som inte är utbetalda. Olof svarar att utlägg har att göra med Osqvik och att det förmodligen är pengar till flera personer som har lagt ut pengar själva men som inte har fått tillbaka det. Olof förtydligar att det inte finns några kvitton på detta. Axel Hultman frågar om det finns något som visar på att slarvet har skett under en viss period till vilket Olof svarar nej. Olof förklarar vidare att en fjärdedel av alla transaktioner saknar kvitton vilket motsvarar en tredjedel av omsättningen. Han berättar att de har fått in verifikat men inga kvitton eftersom de inte existerar för exempelvis utlägg för stugan under mottagningen och webbhotell. Emma Klint frågar om det finns något som tyder på att de kommer få tillgång till fler kvitton till vilket Olof svarar nej, om inte dåvarande EKO har kvitton kvar. Marcus Groth frågar om det fortfarande saknas pengar. Olof svarar att vi inte saknar några pengar, det som saknas är kvitton som visar på vad pengarna har använts till. Marcus frågar hur mycket pengar det handlar om till vilket Olof svarar 4508 kr.

Viktor Ceder lämnar salen.

Marcus frågar om beslutet handlar om att SM litar på att styrelsen har lagt pengar på det de säger att de har lagt pengar på. Axel säger att vi inte har så mycket att gå på i historik utan att det är upp till SM att beslut om ansvarsfrihet. Vi har bara det här underlaget att gå på och det kommer inte ändras. Han säger att frågan handlar om vart vi drar gränsen för hur slarvig man tillåts vara. Patric Hjorth frågar vad våra alternativ är. Adam Nyberg svarar

att om SM väljer att inte ge dem ansvarsfrihet så kan vi ställa dem till svars för deras misstag. Maria Bahrami säger att hon vill minnas att vi en gång har bordlagt en styrelses ansvarsfrihet till historiens slut. Robin Palmberg svarar att det Maria nämner handlar om verksamhetsåret 10/11 och att det berodde på att den hårddisk där allt material fanns gick sönder och att det därför aldrig kommer finnas tillräckligt med underlag. Rebecka Rönnbäck frågar om det finns något som de kan göra för att förbättra situationen. Olof svarar att de skulle kunna kontakta de affärerna där köp gjorts och be om nya kvitton. Han förtydligar att de har fått in fakturor för de största posterna, 70 000 kr av totalt 125 000 kr och att de verifikat som tillkommit sedan SM#4 innebär att den dåvarande kassören går i god för att dessa pengar har spenderats på det sätt som verifikaten säger. Det är juridiskt rätt men det ser inte så snyggt ut utan kvitto eller faktura. Axel undrar om någon från styrelsen 13/14 är närvarande till vilket Mötessekreterare säger nej. Axel fortsätter med att förtydliga att det saknas kvitton, inte pengar och att vissa uppgifter har dykt upp sedan SM4 men att andra aldrig kommer vara helt bekräftade. Han tror inte att vi som sektion kommer att göra något åt detta men han tycker att någon från 13/14 borde närvara på mötet. Olivia Bengtsson säger att eftersom det inte saknas pengar så anser hon att vi borde ge dem ansvarsfrihet. Axel säger att om vi bara släpper frågan så är risken att vi sätter en standard där det är tillåtet att vara slarvig. Maria Bahrami yrkar på att bordlägga punkten till nästa SM med förhoppningen om att representanter från 13/14 är närvarande. Marcus Groth yrkar på att bevilja styrelsen 13/14 ansvarsfrihet. Axel yrkar på slutna votering. Fredrik Spansk yrkar på att bordlägga till ny fakta dyker upp. Axel yrkar på att bordlägga punkten till SM väljer att lyfta frågan igen vilket Maria och Fredrik jämkar sig mig.

SM beslutar

att bifalla Axels yrkande om att bordlägga punkten till SM väljer att lyfta frågan igen.

18.50 Mötet ajourneras i 30 minuter för matpaus.

Tove Johansson, Gustav Nordqvist, Patric Hjorth, Lukas Frössund, Emma Olsson, Diba Vosta, Carolina Ring och Sara Norrby går för dagen.

19.26 Mötet återuppstas.

5. Valärenden

6. Beslutsärenden

6.1. Fastställande av reviderad verksamhetsplan 15/16*

Emma Klint, Sekreterare, berättar att de ändringar som styrelsen önskar göra är att: lägga till 1.3.7 "Kassören ska lära ekonomiskt ansvariga funktionärer att

bokföra”, ta bort “inom två veckor” på punkt 1.3.1 samt att på punkt 4.3.2 ”Studienämndsordförande, Ledamot för utbildningsfrågor och Programansvarig student medverkar aktivt på programråd och länkmöten.” ändra ansvarig till alla tre berörda funktionärer för att bättre återspegla vad som ska göras på punkten.

Axel Hultman frågar varför tidsbegränsningen inte utökas istället för att tas bort. Emma svarar att responsen från funktionärerna har varit det svåra och att styrelsen därför tycker att det känns orättvist mot ledamöterna som är ansvariga med en deadline.

Viktor Ceder lämnar salen.

SM beslutar

att fastställa verksamhetsplanen 15/16.

6.2. Fastställande av reviderad budget 15/16*

Adam Nyberg, Kassör, förklarar att förändringarna främst handlar om uppdaterade och förtydligade kommentarer om vad respektive post går till. Styrelsen vill även halvera fikabudgeten för Kulturnämnden och METAdorerna eftersom det är nämnder som delas med Datasektionen vilket innebär att de även får fikabudget från dem. Martin Lindberg yrkar på att frågan ska diskuteras med Datasektionen innan beslut tas. Maria Bahrami säger att båda sektionslokalsansvariga är medvetna om hur budgeten ser ut. Marcus Groth säger att han tycker att detta bör diskuteras med Datasektionens kassör först och att han tycker att det är naturligt att Datasektionen avsätter mer pengar eftersom att de är fler medlemmar. Mötesordförande säger att styrelsen anser att det är en logisk ändring att göra i budgeten.

Viktor Ceder kommer tillbaka.

SM beslutar

att faställa budgeten 15/16.

6.3. Beslut om ansvarsfrihet för Styrelsen verksamhetsår 14/15

Mötesordförande förklarar att styrelsen 14/15 ännu inte är helt klara med sitt underlag. Robin Palmberg yrkar på att bordlägga punkten till nästa sektionsmöte.

SM beslutar

att bordlägga punkten till nästkommande sektionsmöte.

7. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor

7.1. Motion om Ändring av Nötförbudet i META*

Josefine Martinsson frågar om det inte bara blir krångligt om nötförbudet inte gäller alla nötter till vilket Maria Bahrami svarar att det handlar om att undvika onödiga konflikter samt att det inte är så vanligt med luftburen allergi för de undantagna nötterna. Olivia Bengtsson påpekar att många äter pesto och att det därför skulle bli ett problem om inte pinjenötter var tillåtet. Mötesordförande förklarar att skillnaden på motionssvaret och motionen är att motionssvaret innehåller att detta läggs till i reglementet. Maria jämkar sig med motionsvaret men yrkar på att "pekan-nötter" ska ändras till "pekannötter. Per Jaakonantti frågar vad som har beslutats av Datasektionen om detta. Maria svarar att en motion om nötförbud godkändes av båda sektionerna i våras och att samma motion är inskickad till Data. Josefine Möller frågar om det inte är några luftburna allergier för de nötter som undantas förbudet till vilket Maria svarar att enligt underlaget i motionen är det inte det.

SM beslutar

att bifalla Marias yrkande.

att bifalla motionssvaret med ovanstående ändring.

7.2. Proposition om Ersättare för Fanbärare*

Alexander Arozin frågar om ersättare bara behövs i de fall när ordinarie fanbärare inte kan närvara eller när inte vice fanbärare kan närvara. Mötesordförande förklarar att det dels gäller när ingen av fanbärarna kan delta men att det finns även tillfällen när båda behövs samtidigt. Maria Bahrami säger att hon tycker att det verkar rimligt och bra att någon ur styrelsen ska ersätta men att hon är osäker på om det ska vara Fanbärarnas uppgift att utse en ersättare. Mötesordförande förtydligar att det skulle innebära att det blir Fanbärarnas uppgift att tillfråga styrelsen om ersättare, inte att utse en enskild styrelsemedlem till ersättare. Alexander frågar om det inte blir enklare att utse ordningen styrelsemedlemmarna tillfrågas på förhand. Mötesordförande svarar att styrelsen anser att det blir för krångligt och att det är lättare att lösa det inom styrelsen om situationen skulle uppstå. Maria säger att hon inte håller med Alexander, utan att det är bra om det finns lite spelrum.

SM beslutar

att bifalla propositionen i sin helhet.

Anton Sivertsson kommer in i salen.

7.3. Proposition om Stadgeändring angående Marknadsföring av styrelsemöten*

Robin Palmberg, Sektionsordförande 14/15, förklarar att samma proposition

gick igenom på SM#4 2015 men att han då glömde att förklara hur en stadgeändring går till och att han därför vill ta upp propositionen igen. Mötesordförande förklarar vidare att en stadgeändring antingen behövs bifallas med relativ majoritet på två efter varandra följande sektionmöten alternativt med ett enhälligt beslut på ett sektionmöte. Propositionen tas därför upp igen för att försäkra sig om att ändringen går rätt till.

SM beslutar
att bifalla propositionen i sin helhet.

8. Diskussionsärenden

8.1. Funktionärspost för spÅre

Olivia Bengtsson berättar att sektionens åresresa har anordnats under ett par år men att ingen är utnämnd till att ansvara för den. Det brukar istället vara några personer som kommer på det och bara drar igång det vilket gör att vi ofta är sent ute med bokning. Hon berättar vidare att Datasektionen väljer en person under våren som ska hålla i resan. Ansvar är inte superstort men det är bra att välja någon innan sommaren. Hon föreslår att det antingen kan ingå i Idrottsnämnden eller vara en separat post. Erik Forsberg säger att han, i egenskap av Idrottsnämndens Ordförande, tycker att det i så fall ska vara en separat post. Maria Bahrami frågar om det i så fall skulle vara en helt egen nämnd och föreslår att det kan vara en post inom Idrottsnämnden. Axel Hultman frågar om vi tror att någon skulle vilja söka den posten eftersom det ingår mycket mer i att vara funktionär än att bara anordna resan. Olivia säger att fördelar skulle vara att det går att lämna över information om hur det genomfördes året innan samt att det är bra att ha gott om tid på sig. Maria föreslår att det i så fall kan ligga under Idrottsnämnden så att det förs vidare i deras testamente. Josefine Martinsson säger att det vore för mycket för vår sektion att ha detta som en funktionärspost och föreslår att man skulle kunna kontakta Idrottsnämnden om man är intresserad av att anordna resan. Maria föreslår att Idrottsnämnden ska utse en ansvarig för resan. Erik säger att dessa förslag bara gör att allt måste gå via Idrottsnämnden utan att ha direkt med Idrottsnämndens ordförande att göra och att det därför vore bättre med en separat post. Axel föreslår att det skulle kunna fungera som ett sektionsprojekt. Olivia frågar vad ett sektionsprojekt är. Axel svarar att det är som en nämnd som bara finns under ett år och ger Jubileet som exempel. Olivia säger att hon anser att det faller under Idrottsnämnden egentligen och att hon tycker att Axels förslag är bra men att hon är osäker på hur det skulle gå till. Alexander Arozin säger att han tycker det borde bli en egen och separat post eftersom den här diskussionen uppstår varje år men det blir inte av. Det har tidigare varit likande diskussioner om Näringslivgruppen och Branschdagsgruppen där vi valde att ha Branschdagen som en separat post.

Maria säger att ett sektionsprojekt kanske är det som passar bäst just nu och uppmuntrar Olivia till att diskutera detta vidare med styrelsen. Marcus Rönnmark säger att ett sektionsprojekt vore bättre eftersom det då går att välja en ansvarig under SM3. Det går inte med en funktionärspost eftersom ordinarie val antingen är på SM2 eller SM4.

8.2. Youtube-kanal

Marcus Groth föreslår att Kommunikatören ska organisera ett filmarkiv på youtube som ska vara tillgängligt för alla. Axel Hultman säger att det inte är så mycket att diskutera utan bättre att ta upp det med Kommunikatören direkt. Emil Erlandsson påpekar att det redan finns ett par youtube-kanaler där mycket material finns sparat. Emma Klint påpekar att det i så fall skulle krävas att det inte glöms bort att dölja kanalen under mottagningen. Anton Martinsson svarar att det är lätt att fixa.

9. Övriga ärenden

9.1. Övriga frågor

Mötesordförande påminner om att fylla i enkäten gällande datum för SM#2 och SM#4 som finns att hitta på sektionens hemsida.

10. Mötets högtidliga avslutande

Mötet avslutas kl 20:07

Justeras:

Matilda Carlson

Anton Martinsson

Iryna Kulatska

BILAGOR

I. Verksamhetsplan 15/16

- II. Revisionsberättelse 13/14
- III. Reviderad verksamhetsplan 15/16
- IV. Reviderad budget 15/16
- V. Motion om Ändring av Nötförbudet i META
- VI. Motionssvar om Ändring av Nötförbudet i META
- VII. Proposition om Ersättare för Fanbärare
- VIII. Proposition om Stadgeändring angående Marknadsföring av styrelsemöten